
 
Van: Bart Huitsing <XXXXXXXXXX>  
Verzonden: zondag 12 april 2020 17:07 
Aan: George van der Woude <g.van.der.woude@nijmegen.nl> 
Onderwerp: Re: Reactie inspraak Skaeve Huse - tijdstip beantwoording dinsdag 14 april 15.00 uur. 

 
Vraag PvdA 

Geachte heer Huitsing, 
Dank voor uw inspraak. Voor ons als raadsleden ook een ongewone manier om het woord op 
schrift aan u te richten. U zegt het bezwaarlijk te vinden dat dit onderwerp via de digitale weg 
bewandeld wordt en koppelt dit ook aan onzorgvuldige communicatie met omwonenden en 
belanghebbenden. Kunt u dat nader toelichten? Waar zit volgens u de onzorgvuldige 
communicatie? U heeft vast kennis genomen van de inspraakreactie van het 
Bewonersplatform Weezenhof en zij geven aan dat dit voornamelijk gaat over het deel 
rondom de zienswijzen. Geldt dat ook voor u of gaat het voor u om het hele proces? 

 

Antwoord: 

Nee, ik was niet op de hoogte van de inspraakreactie van het bewonersplatform toen ik mijn 

reactie schreef. 

 

Zoals aangegeven in mijn reactie berust het plan zich vooral op algemeenheden, terwijl 

bewoners zich zorgen maken rondom veiligheid. Dan is het moeilijk om iets zorgvuldige te 

noemen. Het teleurstellend dat er geen open gesprek kan worden gestart om die zorgen te 

delen en te zoeken naar oplossingen alvorens dit naar de raad te brengen. 

 

Met de huidige COVID19 maatregelen heb ik als (thuis) werkende ouder allereerst voor mijn 

kinderen te zorgen en daarnaast moet ik nog mijn full-time baan bedruipen. Hierdoor is de 

kans reëel te noemen dat men niet de aandacht kan besteden aan dit soort onderwerpen. 

Discussie en omgang met buurtbewoners gaat vanwege de COVID maatregelen ook 

aanmerkelijk trager.  

Het is vreemd dat een gemeente hier geen oog voor lijkt te hebben. Burgers moeten op het 

einde van een weekend met twee nationale feestdagen moeten reageren. Dat vind ik ook niet 

zorgvuldig. Het voelt alsof ik onder druk wordt gezet. 

 

De keuze wie in Weezenhof nu wel of geen belanghebbende is en wie dus wel of geen brief 

ontving is ook niet bepaald transparant gegaan. Voor zover ik weet was eerder zo'n beetje de 

hele Weezenhof belanghebbende en nu het randje aan de kant van de A73 lijkt het. Hoe dat is 

veranderd weet ik niet en ik weet dus niet of dat zorgvuldig is gedaan. Moet je bijvoorbeeld 

mensen niet informeren als ze niet meer als belanghebbende worden beschouwd? 

 

Bart Huitsing 
XXXXXXXXXX 
 

 

Op vr 10 apr. 2020 om 12:15 schreef George van der Woude 

<g.van.der.woude@nijmegen.nl>: 

Geachte heer Huitsing. 

  

mailto:barthuitsing01@gmail.com
mailto:g.van.der.woude@nijmegen.nl


U heeft een inspraakreactie verzonden naar de Raad over het raadsvoorstel bestemmingsplan 
Nijmegen Dukenburg – 16 (Skaeve Huse) 

Bijgaand treft u naar aanleiding van uw inspraak een aantal vragen van raadslid C. Brand van 
de PvdA aan (onder deze mail). Ik verzoek u die vragen uiterlijk dinsdag 14 april vóór 15.00 
uur te beantwoorden. 

  

Vraag PvdA 

Geachte heer Huitsing,  

Dank voor uw inspraak. Voor ons als raadsleden ook een ongewone manier om het woord op 
schrift aan u te richten. U zegt het bezwaarlijk te vinden dat dit onderwerp via de digitale weg 
bewandeld wordt en koppelt dit ook aan onzorgvuldige communicatie met omwonenden en 
belanghebbenden. Kunt u dat nader toelichten? Waar zit volgens u de onzorgvuldige 
communicatie? U heeft vast kennis genomen van de inspraakreactie van het 
Bewonersplatform Weezenhof en zij geven aan dat dit voornamelijk gaat over het deel 
rondom de zienswijzen. Geldt dat ook voor u of gaat het voor u om het hele proces?  

  

George van der Woude 
sr. raadsadviseur, Raadsgriffie gemeente Nijmegen 

 

Gemeente Nijmegen 
06 – 46383328 
g.van.der.woude@nijmegen.nl  

  
Bij geen gehoor neem contact op met het secretariaat 024-329 90 30 
Korte Nieuwstraat 6, 6511 PP Nijmegen 
Postbus 9105, 6500 HG Nijmegen 
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